
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 773 af 4. september 2014 (alm. del).  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Danielsen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lars Jepsen 
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J.nr. 14-4195922 
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Spørgsmål 

I hvor mange sager har SKAT rejst sigtelser om ulovligt salg af biobrændsel på baggrund 

af samarbejde med biobrændselsforeningen? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

  

”SKAT har ikke rejst sigtelser om ulovligt salg af biobrændsel i 2014 efter retsplejeloven 

på baggrund af samarbejde med biobrændselsforeningen.” 
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